



A G E N D A
COMMUNITY POLICING COMMITTEE MEETING
THURSDAY NOVEMBER 21ST, 2024 AT 6:00 PM

Members of the public are welcome to attend by phone or in person in the meeting room at the Community Centre

Les membres du public sont invités à participer par téléphone ou en personne dans la salle de réunion au Centre Communautaire

Or dial:
(CA) +1 778-728-9712
PIN: 184 231 044#

PLEASE NOTE DUE TO THE INTERNET SPEED WE ARE UNABLE TO ALLOW VIDEO LINK TO THE PUBLIC AS THIS WILL CREATE TECHNICAL DIFFICULTIES.

A TELEPHONE LINK IS AVAILABLE FOR THE PUBLIC TO JOIN THE MEETING.

WE ARE UNABLE TO GUARANTY THAT THE TELEPHONE LINK WILL WORK BUT IF WE EXPERIENCE TECNICAL DIFFICULTIES WE WILL DO OUR BEST TO RECTIFY THEM AS FAST AS POSSIBLE.

SOME TECHNICAL DIFFICULTIES MAY BE OUT OF OUR CONTROL AND MAY NOT BE RECTIFIED IN TIME FOR OUR MEETINGS.

WE THANK YOU FOR YOUR UNDERSTANDING.

VEUILLEZ NOTER QU'EN RAISON DE LA VITESSE D'INTERNET, NOUS NE SOMMES PAS EN MESURE D'AUTORISER LA LIAISON VIDÉO AU PUBLIC, CAR CELA CRÉERA DES DIFFICULTÉS TECHNIQUES.

UN LIEN TÉLÉPHONIQUE EST MIS À LA DISPOSITION DU PUBLIC POUR PARTICIPER À LA RÉUNION.

NOUS SOMMES INCAPABLES DE GARANTIR QUE LES LIAISONS TÉLÉPHONIQUES FONCTIONNERONT, MAIS SI NOUS RENCONTRONS DES DIFFICULTÉS TECHIQUES, NOUS FERONS DE NOTRE MIEUX POUR LES CORRIGER LE PLUS RAPIDEMENT POSSIBLE.

CERTAINES DIFFICULTÉS TECHNIQUES SONT HORS DE NOTRE CONTRÔLE ET PEUT NE PAS ÊTRE RECTIFIÉE À TEMPS POUR NOS RÉUNIONS.

NOUS VOUS REMERCIONS DE VOTRE COMPRÉHENSION



A G E N D A
COMMUNITY POLICING COMMITTEE MEETING
THURSDAY NOVEMBER 21ST, 2024, AT 6:00 PM

1. **Opening of Meeting by the Committee Chair / Ouverture de la réunion par le/la President (e) du comité:**

2. **Roll Call / Appel nominal:**

<u>Attendance:</u>	<u>Present</u>	<u>Absent</u>
Chair Councillor Annie Keft	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Co-Chair Councillor Louanne Caza	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Bastiaan Koomans	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Merdy Armstrong	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Daniel Quevillon	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Mayor Bonita Culhane	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

3. **Adoption of the Agenda and Addendum / Adoption de l'ordre du jour et de l'addenda :**

4. **Disclosure of Pecuniary Interest / Déclaration d'intérêts pécuniaires: None**

5. **Minutes of Previous Meetings / Procès-verbal des réunions précédentes :**

-October 17th, 2024

6. **Matters arising from the minutes/Affaires découlant des procès-verbaux:**

7. **Deputations / Délégations / Députations / Délégations :**

-Presentation on MADD

8. **Correspondence, Information / Correspondance, Information: None**

9. **Members Update Reports / Rapports de mise à jour des membres**

10. **New Business/ Nouvelles affaires:**

11. **a) Submitted Questions / Questions soumises : None**

b) Audience Questions / Questions de l'auditoire :

- Questions only pertaining to this agenda.

12. Closed Meeting/ Réunion à huis clos: None

13. Adjournment / Clôture de l'assemblée: